
Inspraak TenneT  Spie - Pals     door  Halsteren 
 
Beste mensen, 
 
Hier spreekt ‘niemand’, maar wel namens 8 bewoners van hemelsbreed 200mtr vanaf de Spie. 
 
Simpel gezegd kan ik volgen wat er gaande is. Herstellen en versnellen. Versnellen…. Hoe is dat 
mogelijk? Nota bene door GBWP die in 2019 de verantwoordelijk wethouder Ruimtelijke Ordening 
had en ons 3jaar liet tobben voor een bouwvergunning van een verzakkend en gestut woonhuis. Het 
bestemmingsplan was op orde, dit gaf geen versnelling. Op de plankaart moest enkel het woordje 
“karakteristiek” worden gewijzigd naar “bedrijfswoning”. Deze “versnelde” RO-procedure duurde 
bijna drie jaar. Zelfs de RO-wethouder van de bouwen-bouwen-bouwen partij kreeg er géén 
versnelling in. De huidige RO-wethouder heeft uiteindelijk lokaal gerealiseerd dat ook voor 26 andere 
huizen in het bestemmingsplan, als ook de verleende bouwvergunning voor ons nieuwe woonhuis en 
de sloopvergunning voor ons gestut en verzakkend woonhuis. Echter nog wel met een financieel 
tekort voor ons. Dit jaar, enkele weken na de verhuis is mijn schoonvader plotseling in juni dit jaar 
overleden. De rekening van het slopersbedrijf is vorige week binnen gekomen, de laatste dingetjes 
aan en rond het nieuwe woonhuis zijn nog niet af. En nu sta ik hier? Veder gaat het goed en anders 
vragen we de wethouder wonen en welzijn/volksgezondheid naar zijn mening? 
 
Alle onderzoeken die bedacht konden worden in ons vergunning proces moesten worden uitgevoerd. 
Uit het ecologisch onderzoek kwamen ook ringmussen tevoorschijn, maar ook de zeldzame SPIE-
vogel is aangetroffen. De SPIE-vogel schijnt allergisch te zijn voor hoogspanning.  
 
Waar je ook allergisch van zou kunnen worden zijn alle woordspelingen die er gebruikt worden in de 
nota Herstellen en Versnellen. Twee jaar geleden is het College tot het besluit van BoZ1 en later BoZ-2 
gekomen en nu zijn we er weer mee bezig, daarom een aantal vragen: 
 
 
EERLIJK: Bestuursakkoord22-26  4): Wij communiceren open, eerlijk en transparant over beleid.      

1. Wanneer je rondom BoZ-1 een cirkel trekt van 1km en je telt de omwonenden; wanneer je 
een cirkel trekt van 1km rondom BoZ-2 en je telt de omwonenden; wanneer je rondom de 
Spie-locatie een cirkel trekt van 1km en je telt de omwonenden. Dan kom je feitelijk bij 
BoZ-1 de allerminste inwoners tegen.  

2. Natuur en landschap wegen zwaarder dan de inwoners. Waarom wordt überhaupt in de 
scoringstabellen dit menselijke thema NIET benoemd? 

3. Waarom wordt er gecommuniceerd dat er niemand woont? Hemelsbreed wonen wij met 8 
mensen in 2 huizen 200mtr. van de Spie vandaan.  

4. Waarom lees ik niet dat er ongeveer 10 (tijdelijke) hoogspanningsmasten tav de Spie dwars 
door de Auvergnepolder-Zuid, dwars door onze akkers, rakelings langs onze woonhuizen 
worden geplaatst? 

5. Waarom kunnen ruim 1.600 indirecte handtekeningen van mensen die minimaal 1,5km 
verderop wonen zwaarder wegen dan iemand die 200mtr van de Spie vandaan woont? 

6. Waarom vermeld men niet dat het bestemmingsplan Spie inhoudelijk nog wel aangepast 
zou moeten worden tav verdeelstation? 

7. Past het beoogde verdeelstation überhaupt in de Industrie subcategorie 4.2 van de Spie?  
8. Hebben jullie alle onafhankelijke onderzoeksrapporten tbv de besluitvorming in 2021 goed 

gelezen? Hebben jullie die goed begrepen?  
 

 
 
 



Logica: 
9. A) Als BoZ-5, BoZ-4 en BoZ-4B na uitgebreid onderzoek reeds zijn afgevallen, voornaamste 

reden om veiligheid en geluid, waarom zou je dan nogmaals de feiten onderzocht willen 
hebben?  
B) En waarom zouden deze onderzoeksresultaten niet kunnen tellen als de Spie op 200-
400mtr. afstand daar van ligt? 

10. Waarom denkt men een bouwproces te versnellen door naar de Raad van State te 
stappen? 

11. Beperking van het huidige vrije uitzicht is géén rechtsgeldig aspect bij de Raad van State.  
(zie Uitspraak 202107963/1/R1) Dus u mag al blij zijn met de zwaardere weging in de 
scoringstabellen!? 

12. Gezien bouwbeperkingen (zoals hoogspanningslijn vrijwaringszone, volle geluidszone) kan 
er überhaupt iets worden gebouwd op de Spie? 

13. Is de “Nota Herstellen en Versnellen” gecheckt door de Omgevingsdienst Midden- en West 
Brabant? Zo ja, wat zijn de bevindingen van de OMWB? 

14. Gezien het overstromingsaspect, dat zelfs voor de Spie een terp van 2,3mtr hoog betreft, 
dat is voor alle locaties hetzelfde en hoeft niet dé aanleiding te zijn voor deze ‘nota”? 

15. Achteraf gezien zijn we nu bezig met wat er in najaar 2021 ook is gebeurt. Er is een zelfs 
een (her)overwogen besluit van BoZ-1 naar BoZ-2 genomen. Waar is het onderlinge 
vertrouwen? 
 
Veilig Bergen op Zoom 

16. Voor industrieterrein IT Theodorushaven is een zone vastgesteld met Koninklijk besluit 
93.005282 van 23 juni 1993. Daarnaast is door het toenmalige Ministerie van VROM voor 
diverse woningen een MTG-besluit genomen waarbij een waarde (Maximaal Toelaatbare 
Geluidsbelasting is vastgesteld die hoger is dan 55dB(A). Voor  bedraagt 
deze waarde 60 dB(A).  (bron OMWB 20221-048509) Oftewel de geluidszones zitten vol. 
Voor de nieuwe woning is het vastgesteld op 61dB(A) Wij weten dondersgoed wat 
LaagFrequent Geluid van Sabic inhoudt, met name met Oostelijke wind en windstil weer!  

17. Ten onrechte wordt gesteld dat het plangebied niet ligt binnen het invloedsgebied van een 
Bevi-inrichting (Besluit Externe Veiligheid Inrichting). (bron OMWB 20221-048509) 

18. Het plangebied ligt vanwege toxische scenario’s binnen het invloedsgebied van twee Brzo-
(Besluit Risico’s Zware Ongevallen) bedrijven: Sabic Innovatie Plastics en Mepavex Logistics 
te Bergen op Zoom. Om die reden is een verantwoording van het groepsrisico nodig. (bron 
OMWB 20221-048509) 

19. Hoe is het nota bene mogelijk dat de voormalig milieu, gezondheid en veiligheid EHS-
manager van Sabic zó voorbij gaat aan de onafhankelijke onderzoeksrapporten met 
duidelijke conclusies over veiligheids- en geluidaspecten tav omwonenden in de Spie-
omgeving?   

20. Wanneer gaat Sabic over dit veiligheidsvraagstuk eerlijk communiceren naar de 
omwonenden?   

21. Waarom scoort de landschappelijke en natuur waardering (van enkele masten) hoger dan 
de veiligheid voor de bewoners van de wijde omgeving? {Grote kortsluiting icm de Sabic 
fabrieken???}  
 

Opmerkelijk gedrag     
22. Natuur en landschap wegen zwaarder dan de inwoners. Waarom wordt überhaupt in de 

scoringstabellen dit menselijke thema van het aantal huizen NIET benoemd? 
23. Je kunt ergens tegen zijn, oke dat kan. Houd het daar aub bij. Maar waarom ga je dan 

vervolgens als voorstanders voordoen en het in andermans gebied “verkopen” als het ei 
van columbus?? 

24. Wetende dat alle voorgedragen varianten uitgebreid zijn onderzocht? 



25. Wetende dat zelfs optie 4B ook al extra voor jullie is onderzocht en afgevallen? 
26. Waarom zijn de filmcamera’s van Nieuwsuur, OmroepBrabant, Zuidwest Update en BN De 

Stem niet een paar graden gedraaid zodat je onze huizen wel had gezien op de reportages? 
27. Waarom passen in deze OmroepBrabant (méérmaals verzoek ingediend) en Zuidwest geen 

hoor-wederhoor principe toe? 
28. Waarom kunnen deze politieke mensen zomaar ander mans eigendommen betreden? 

Waren jullie bijvoorbeeld bevoegd om op de Waterschapsdijk (zie foto “Verboden toegang 
voor onbevoegden” voorpagina BN DeStem) te komen en filmen/fotograveren bij Sabic? 

29. Als de desbetreffende partij(en) in de coalitie zat(en) was er dan een zelfde Nota Herstellen 
en Versnellen gemaakt? 

30. Waarom is de stemming “VOOR óf TEGEN BoZ-2” ipv “BoZ-2 in achtertuin óf Spie met 4km 
(tijdelijke) hoogspanningsmasten in je voortuin”?  

31. Oftewel worden de Thoolse bewoners en ondernemers wel eerlijk geïnformeerd door de 
“Nota Herstellen en Versnellen” en tijdens deze stemming door de werkgroep?  

32. Hoe is het communicatieproces verlopen van het College van Tholen toen het besluit van 
BoZ-1 naar BoZ-2 wijzigde? Ook met betrekking tot het menselijke aspect van bijvoorbeeld 
het aantal woonhuizen in een zone van bijvoorbeeld 1-2km rondom beoogde stations?   

33. Destijds in afstemming met College van Tholen en andere betrokkenen is het allereerste 
voorstel BoZ-1 geworden. Hoe is de onderlinge afstemming verlopen tussen inwoners, 
Gemeenteraad, College van Tholen respectievelijk Bergen op Zoom? 

34. Qua communicatie is het ook véél makkelijker dat wethouder Pals zich bezig houdt met 
verdeelstation rondom gemaal de Pals! 
 

 
Tot zo ver mijn bijdrage aan de “Bergse soapserie Ouwe jongens krentenbrood”  
Eindigt deze soap op 26 oktober 2023 of krijgt het landelijke publiciteit?  
Aan u de keuze. 
 
 




